

**I C O  
N I C  
C A T  
A L O  
G U E**

## KITCHEN FURNITURE

KÜCHE FOLD MIT HIGHTECH  
OBERFLÄCHE M.POD

Kitchen island in origami look. Material of the entire body, worktop, fronts: metal/tombak. Innovative features: 1.) Hob cover: the hob is hidden in non-operating mode, electrically opens/closes during operation. 2.) Pull-out drawer: entire body can be extended electrically for presentation purposes. 3.) Sink: waterfall inlet of the sink with on/off sensor; mechanical mixer for cold & hot water. 4.) Modul M.POD with Touchscreen Innovative. Design language: folding look runs through the entire body.

steininger.designers gmbh  
www.steinger-masterpieces.at  
Mag. Martin Steininger  
www.steinger-designers.at

*Kochinsel in Faltoptik Material gesamter Korpus, Arbeitsfläche und Ladenfronten: Tombak. Innovative Features: 1.) Kochfeldabdeckung: Das Kochfeld wird in Nichtbetrieb verdeckt, bei Betrieb elektrisch geöffnet/geschlossen. 2.) Schubladenauszug: Ein gesamter Korpus lässt sich zu Präsentationszwecken elektrisch ausfahren. 3.) Spülenarmatur: Schwalleinlauf, berührungslos mittels Sensor zu betätigen. 4.) Tisch M.POD mit Touchscreen Innovative Designsprache: Faltoptik zieht sich durch den gesamten Korpus.*

